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Frida Mattsson

Från: Insyn Sverige - Stockholms stad - Kungsholmens stadsdelsnämnd 
<no_reply@insynsverige.se>

Skickat: den 12 juni 2020 22:17
Till: Administration SD08 INFO
Ämne: Inkommet medborgarförslag från insynsverige.se

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Har meddelandeflagga

Rubrik: Padelbana på kungsholmen 
Förslag: 
Hej, 

Som som stadsdelsnämnden säkert vet om har intresset för racketsporten padel exploderat i Stockholm de 
senaste åren, och det finns ett stort underutbud på padelbanor i centrala stockholm. Lyckade satsningar på 
padelbanor utomhus såsom i Vinterviken, är mycket populära och förenar människor från alla 
samhällsklasser, bidrar till ökad motion och glädje.  

Detta förslag är att stadsdelsnämnden utreder möjligheten att anlägga 1-3 padelbanor utomhus/under tak på 
lämpligt ställe på Kungsholmen, förslagsvis bort mot Lindhagen. 

Tack. 

Med vänlig hälsning,  

Namn: 
Adress: 
Postnummer: 
Ort: 
Telefon:  
E-post: 
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